

Wydawnictwa ciągłe:

- Adamczyk Roman, Chachuła Mariusz, *Międzynarodowe zawody młodych pszczelarzy (IMYB 2015)*, „Pszczelarz Polski” 2015 nr 9, s.12.
- Adamczyk Roman, *To był już ostatni taki Bal*, „Kompres” 2019 nr 1, s.14.
- Bartoszcze Jan, *Dzień Patronów Szkoły*, „Panorama Powiatu” 2003, nr 11-12, s.11-12.
- Borowska Irena, Polakowska Katarzyna, *Pszczóły, zioła i stary zamek*, „Panorama Powiatu” 2002, nr 6-7, s.11.
- Bulik Andrzej, *A najbardziej mi żal...*, „Kompres” 2007, nr 11, s.6.
- Bulik, Andrzej, *AIESEC w Pszczelej Woli. Odśłona trzecia*, „Kompres” 2012, nr 3, s.12.
- Bulik Andrzej, *Maturzystki z Technikum Pszczelarskiego finalistkami Konkursu Komisji Europejskiej*, Pszczelarz Polski, 2012 nr 4, s.9.
- Bulik Andrzej, *Międzynarodowo w pszczelowolskiej szkole*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 4, s.5.
- Bulik Andrzej, *Powrót do Ronneburga*, „Panorama Powiatu” 2011, nr 5-6, s.13.
- Bulik, A., *Przegląd szkolnych teatrów angielskich*, „Kompres” 2012, nr 3, s.13.
- Bulik, A., *Pszczelowolskie Maturzystki Finalistkami Konkursu Komisji Europejskiej*, „Kompres” 2012, nr 3, s.12.
- Bulik Andrzej, *The Complex of Agricultural Schools in Pszczela Wola*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 9, s.14-15.
- Bulik Andrzej, *Wakacyjne projekty pszczelarskie – czyli o tym, że wakacje nie są od próżnowania*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 10, s.29.
- Cavaliada 2013*, „Kompres” 2013, nr 2, s. 14.
- Chachuła Mariusz, *Złoty Bigos*, „Kompres” 2011, nr 8, s.13.
- Chwała Teresa, Polakowska Katarzyna, *Pszczela Wola - ostoja polskiego pszczelarstwa*, „Pszczelarz Polski” 2004, nr 2, s.16-17.
- Dębska Joanna, *Freigercht Pszczela Wola wymiana młodzieży*, „Kompres 2006, nr 11-12, s.6.
- Dębska Joanna, *Freigercht Pszczela Wola wymiana młodzieży*, „Panorama Powiatu” 2006, nr 4, s.14.
- Dni Otwarte w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2006, nr 3, s. 9.
- Dzień Otwartych Drzwi w Pszczelej Woli*, „Panorama Powiatu” 2009, nr 1-5, s.13.
- Dziesięciolecie Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1955, nr 11, s.16-17.
- Docenieni za wysiłek i sukcesy*, „Panorama Powiatu” 2011, nr 11-12, s.13.
- Drużyna z Polsk zajęła III miejsce na Międzynarodowych Zawodach Młodych Pszczelarzy w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2014, nr 6, s.14.
- Dziuba Barbara, *Stypendia Starosty Lubelskiego przyznane*, „Panorama Powiatu” 2007, nr 4-6, s.6.
- Dziuba Barbara, *Przyznano stypendia Starosty Lubelskiego*, „Panorama Powiatu” 2018, nr 2, s.11-12.
- Flis Wojciech., Janik Mieczysław, Worobik Mirosław, *U pszczelarzy z Luksemburga i Niemiec*, „Pszczelarstwo” 1997, nr 6, s.20-21.
- Frant Beata, *Pszczela na Mazurach*, „Kompres” 2019, nr 3, s.20.
- Gadomski Mariusz, *Praktyki dają dużo do myślenia*, „Gazeta Sołecka” 2003, nr 5, s.2-3.
- Gąsior Eugenia, Chachuła Mariusz, *Jesteśmy dumni z młodych pszczelarzy*, Pszczelarz Polski” 2013, nr 2, s.12.
- Gminne Święto Plonów*, „Kompres” 2009, nr 6, s.1-2.
- Gmurczyk Elżbieta, *Czy Technikum Pszczelarskie jest potrzebne?(rozmowa z .Flisem, dyrektorem PTP w Pszczelej Woli)*, „Pszczelarstwo” 1999, nr 10, s.19.

Gmurczyk Elżbieta, *To jest Pszczela Wola*, „Pszczelarstwo” 1992, nr 7, s.12-13.

Gmurczyk Elżbieta, *Wierni swojej szkole*, „Pszczelarstwo” 1981, nr 2, s.4-5.

Gontarski Leszek, *Szkoła wyjątkowa*, „Pszczelarz Polski” 2001, nr 4, s.4.

Grochowska Katarzyna, *Technikum w Pszczelej Woli ma 40 lat*, „Pszczelarstwo” 1986, nr 2, s.2-4.

Strzyżewice - gmina z klasą, „Kurier Lubelski” 27.V.2009, s.12.

Hordyjewski Rafał, *Pszczela Wola bliżej Europy*, „Kompres” 2006, nr 2, s.7.

Informacja o naborze do Państwowego Liceum Pszczelarskiego oraz rocznej szkoły pszczelarskiej, „Pasieka” 1946, nr 7-8, s.158-159.

Jan Flis [wspomnienie] „Pszczelarz Polski” 2002, nr 7, s.28.

Jachymek Wojciech, *Nowy sezon jeździecki w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2008, nr 6, s.7.

Jachymek Wojciech, *Zawody jeździeckie w Pszczelej Woli*, „Panorama Powiatu” 2009, nr 1-5, s.18.

Janik Mieczysław, *Absolwenci mówią o niej „Nasza szkoła”*, „Pszczelarz Polski” 1999, nr 3, s.31.

Janik Mieczysław, *W 35 rocznicę powstania Technikum Pszczelarskiego w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1981, nr 2, s.2.

Janik Mieczysław, *Z perspektywy 40- lecia Państwowego Technikum Pszczelarskiego w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1985, nr 5-6, s.2 - 3.

Janik Mieczysław, Kamiński Janusz Adam, *Zespół Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia Praktycznego*, „Panorama Powiatu” 2001, nr 2, s.15.

Jest taka szkoła [rozmowa z Janem Janczakiem], „Pszczelarstwo” 1990, nr 5, s.5-7.

Jednous Anna, Kępa Michał, *Inkubator produktów pszczelich w Pszczelej Woli*, „Panorama Powiatu” 2020, nr 3, s.3-4.

Karłowicz Leon, *Doktor Tadeusz Wawryn nie żyje*, „Pszczelarstwo” 1990, nr10, s.2.

Karłowicz Leon, *Tajemniczy kurhan*, „Z otchłani wieków” 1980, nr 3, s.252 – 254.

Karłowicz Leon, *W szkole o pszczole*, „Poznaj swój kraj” 1989 nr 2, s.14 – 15.

Kasperowicz Andrzej, *Kuracja zdrową dietą i miodem*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 10, s.11 -13.

Kasperowicz Andrzej, *Msza św. w intencji pszczelarzy*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 10, s.10.

Kasperowicz Andrzej, *Młodzi pszczelarze z 24 krajów przyjeżdżają do Pszczelej Woli*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 6, s.4.

Kasperowicz Andrzej, *Nauczyciele z Technikum Pszczelarskiego prowadzą pasiekę hodowlaną*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 7, s.8-9.

Kasperowicz Andrzej, *Obchody 70-lecia Technikum Pszczelarskiego*, „Pszczelarz Polski” 2015, nr 11, s.8 - 11.

Kasperowicz Andrzej, *Otoczenie Technikum edukuje młodych pszczelarzy*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 7, s.22-23.

Kasperowicz Andrzej, *Pszczelarska konferencja w Pszczelej Woli*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 3, s.6-7.

Kasperowicz Andrzej, *Pszczela Wola gościła pszczelarzy z kraju i zagranicy*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 10, s.5-9.

Kasperowicz Andrzej, *Pszczelowolskie miodobranie*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 7, s.20-21.

Kasperowicz Andrzej, *Szczególne wyróżnienie za edukację historyczną*, „Pszczelarz Polski” 2017, nr 10, s.26.

Kasperowicz Andrzej, *III miejsce polskiej drużyny na Międzynarodowych Zawodach Młodych Pszczelarzy*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 7, s.18-20.

Kasperowicz Andrzej, *W lutym w Pszczelej Woli* [rozmowa z dyrektorem M. Worobikiem] „Pszczelarz Polski” 2012, nr 3, s.8-9.

Kasperowicz Andrzej, *W Technikum nauczysz się pszczelarstwa*, „Pszczelarz Polski” 2015, nr 11, s.13.

Kasperowicz Andrzej, *Wspaniała uroczystość złożenia relikwii św. Ambrożego w Kościele w Żabiej Woli*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 11, s.3-6.

Kasperowicz Andrzej, *Wystawa pszczelarska Jerzego Gnerowicza*, „Pszczelarz Polski” 2012, nr 10, s.11 -13

Kasperowicz Andrzej, *W Pszczelej Woli 21 kwietnia*, „Pszczelarz Polski” 2010, nr 5, s.16-17.

Kasperowicz Andrzej, *Zaproszenie do Konga dla absolwenta Technikum Pszczelarskiego*, „Pszczelarz Polski” 2015, nr 11, s.12.

Karłowicz Leon, *Zasłużona nauczycielka Technikum Pszczelarskiego*, „Pszczelarstwo” 1981, nr 3, s.12-14.

Kędziora Tomasz, *III Lubelska Konferencja Pszczelarska*, „Kompres” 2012, nr 2, s.13.

Kędziora Tomasz, *Zdobytą wiedzę w Pszczelej Woli*, „Pszczelarz Polski” 2020, nr 6, s.23.

Kępa Izabela, Szabat Monika, *Narodowe Czytanie 2020 w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2020, nr 3 s.17.

Kępa Izabela, *Pędzi, pędzi kulig...*, „Kompres” 2012, nr 2 s.13.

Kępa Izabela, *„Ratujmy pszczoły...” to nasi sprzymierzeńcy*, „Kompres” 2013 nr 1 s.13.

Kępa Izabela, *„Takiego balu się nie zapomina*, „Kompres” 2018 nr 1 s.12.

Kępa Izabela, *„Wspomnienie o Dyrektorzce Mieczysławie Janiku*, „Kompres” 2020 nr 4 s.10.

Kępa Izabela, *Z dziejów Technikum Pszczelarskiego*, „Pszczelarz Polski” 2015 nr 9 s.16-18.

Kobielarz Elżbieta, *Dziękujemy za Wasz trud*, „Pszczelarstwo” 1974, nr 9, s.7.

Kongresowi goście w Pszczelej Woli, „Pszczelarstwo” 1987, nr 12, s.19-21.

Kowalczyk Beata, Szabat Monika, *Wspomnień czar. Zjazd Absolwentów*, „Pszczelarz Polski” 2005, nr 11, s.17.

Kowalczyk Beata, *Socrates Comenius*, Pszczelarz Polski 2005, nr 12, s.4.

Krzos Maria, *„Żądło” z wizytą w Kurierze Lubelskim*, „Kurier Lubelski” 29.V.2012, s. 6.

Kubusiowa ochota na miodek, „Kurier Lubelski” 29.I.2010, s. 4.

Lawen Irmína, *Irlandczyk w Gimnazjum w Pszczelej Woli*, „Kompres”, 2012 nr 2, s.13.

Lawen Irmína, *Projekt międzyszkolny ze szkołą z Krzyżowic*, „Kompres” 2012 nr ,s.12.

Lawen Irmína, *Pszczela Wola nagrodzona na AGROTRAVEL w Kielcach*, „Pszczelarz Polski” 2014, nr 6, s.14-15.

Liceum pszczelarskie w Lublinie [Informacja Dyrekcji Liceum Pszczelarskiego], „Pasieka” 1946, nr 1-2, s.26-27.

List otwarty dyrektora ZSR CKP w Pszczelej Woli Wojciecha Flisa, „Pszczelarstwo” 1999, nr 5, s.9.

Lubelskie Miodobranie. Gminne Święto Plonów, „Kompres” 2007, nr 6.

Małanowski Dariusz, *Udane VI Lubelskie Miodobranie*, „Pszczelarz Polski” 2010, nr 6, s.22.

Marcinek Edward, *XIX Pielgrzymka Pszczelarzy na Jasną Górę*, „Pszczelarz Polski” 2008, nr 1, s.13-15.

Marcinkowski Jerzy, *Byłem uczniem Technikum Pszczelarskiego w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1980, nr 10, s.14.

Matura w siodle, Laif Magazyn Lubelski, 21 października 2020.

Mizeracka Magdalena, *Miodzik, że palce lizać!* „Dziennik Wschodni” 6.IX.2007, s.6.

Młodzież Technikum Pszczelarskiego o sobie [ankieta], „Pszczelarstwo” 1965, nr 9, s.4-5.

Moryl Natalia, *Cudze chwalicie, swego nie znacie*, „Kompres” 2011, nr 6, s.12.

Moryl Natalia, *Na liście najlepszych techników w Polsce*, „Kompres” 2011, nr 1, s.7.

Niebo w gębie, „Kurier Lubelski” 05.II.2010, s.4.

Nigdy nie zapomnimy naszych profesorów, „Pszczelarstwo” 1965, nr 9, s.5-7.

Osiński, Jerzy, *Zespół Pieśni i Tańca Apis*, „Pszczelarz Polski” 2013, nr 2, s.13.

Oferta edukacyjna szkół ponadgimnazjalnych z terenu gminy Strzyżewice na rok 2008/2009

Oplaca się być najlepszym, „Panorama Powiatu” 2012, nr 3-4, s.11.

Pastucha Regina, Szczesniak Anna, Wachowska Ewa, Walasek Ewa, *Konferencja podsumowująca projekt "Europejskie staże" w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2019 nr 3, s.21.

Pastucha Regina, Toruń Ewa, *Olá, olá. Podróże kształcą...* „Kompres” 2018 nr 5, s.22.

Pastucha Regina, Toruń Ewa, *Olá, olá. Podróże kształcą...* „Panorama Powiatu” 2018 nr 4, s.18.

Pastuszek Paweł, *Powiat Lubelski na 59 Targach Wachtersbach*, „Panorama Powiatu” 2007, nr 4, s.4.

Pastuszek Paweł, *61 Targi Wachtersbach*, „Panorama Powiatu” 2009, nr 1-5, s.1.

Pastuszek Paweł, *Z wizytą w powiecie Main- Kinzing. Powiat Lubelski na 60 Targach Wachtersbach*, „Panorama Powiatu” 2008, nr 3-5, s.1

Petryszak Katarzyna, *Lato z TVP 3 Lublin w ZSR CKZ w Pszczelej Woli*, *Panorama Powiatu*” 2020, nr 3, s.24-25.

Petryszak Katarzyna, *Miło nam przedstawić...*, *Panorama Powiatu*” 2020, nr 3, s.35.

Petryszak Katarzyna, *Szkoły Powiatu Lubelskiego atrakcją na Targach Edukacyjnych*, „Panorama Powiatu” 2019, nr 1, s.17-19.

Petryszak Katarzyna, *Targi Edukacyjne 2018*, „Panorama Powiatu” 2018, nr 2, s.9-10.

Pęcak Zbigniew, *Kolonie dzieci pszczelarzy: Pszczela Wola 2007*, *Pszczelarz Polski*” 2007, nr 9, s.22-23.

Pidek Adam, *Kłusem – galopem. Międzyszkolna Liga Jeździecka*, „Panorama Powiatu” 2007, nr 4-6, s.28.

Pidek Adam, *Marszałek w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2017, nr 4, s.16.

Pielecka – Szfruga Magdalena, Szeterlak – Pryma Joanna, Szabat Monika, *Bożena Stępień – Honorowy Profesor Oświaty 2020*, *Panorama Powiatu*” 2020, nr 3, s.36-37.

Pielecka – Szfruga Magdalena, Wachowska Ewa, *Europejskie staże*, „Kompres” 2018 nr 5, s.22.

Pielecka – Szfruga Magdalena, Wachowska Ewa, Wróbel Elżbieta, *Europejskie staże*, „Panorama Powiatu” 2018 nr 4, s.10.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *Uczniowie ZSR CKP w Pszczelej Woli po raz trzeci w Niemczech*, „Kompres 2006, nr 3, s.9.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *Spotkanie Pszczelarzy w Pszczelej Woli*, „Kompres 2006, nr 3, s.9.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *Studniówka 2020 w Pszczelej Woli*, „Kompres 2020, nr 1, s.16.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *Ogólnopolska Konferencja Dyrektorów Szkół Rolniczych w Pszczelej Woli*, „Panorama Powiatu” 2007, nr 4 -6, s.28.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *Warsztaty kulinarne w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2018 nr 5, s.21.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *Z kalendarium ZSR CKP w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2015 nr 2, s.13.

Pielecka – Szfruga Magdalena, *XII Zjazd Absolwentów Technikum Pszczelarskiego*, „Pszczelarz Polski” 2010 nr 11, s.11-12.

Pikur Sylwia, *Dożynki Prezydenckie – Spała 2017*, „Panorama Powiatu” 2017, s.18-19.

Po zjeździe absolwentów Technikum Pszczelarskiego, „Pszczelarstwo” 1965, nr 12, s.11.

Piotrowicz Jadwiga, *Jedyna w Polsce i Europie*, „Piekarz Polski”, 2011, nr 148 – 149, s.26-27.

Polakowska Katarzyna, *IV Powiatowy Przegląd Piosenki Obcojęzycznej*, „Kompres” 2006, nr 4, s.5.

Polakowska Katarzyna, *Zakochani w Pszczelej Woli*, „Pszczelarz Polski” 2004, nr , s.20-21.

Polakowska Katarzyna, Markiewicz Monika, *Pszczela Wola po raz czwarty w Ludwigsburgu*, „Kompres” 2007, nr

Polakowska Katarzyna, Wachowska Ewa, *Pszczela Wola pamięta...* „Pszczelarz Polski” 2005, nr 12, s.11.

Profesor Mieczysław Wojtacki nie żyje, „Pszczelarstwo” 2002, nr 12, s.13.

Prus Jarosław, Spozowska – Kaźmirska Agnieszka, *Spływ Doliną Bystrzycy*, „Kompres” 2019, nr 3, s.19.

Prus Jarosław, *Szczypiorniści z Pszczelej Woli trzeci raz z rzędu Mistrzami Powiatu Lubelskiego*, „Kompres” 2017, nr 2, s.17.

Przedmaturalne refleksje. Młodzież pszczelarska o sobie. „Pszczelarstwo” 1967 nr 4, s.20-21.

Pszczela Wola, „Angorka” 2011, nr 14 , s.4.

Pszczela Wola czeka na uczniów, „Pszczelarz Polski” 2001, nr 2, s.9.

Pszczela Wola ma prezydenta, „Kompres” 2015, nr 2, s.13.

Pszczela Wola nie tylko miodem pachnąca, „Pszczelarz Polski” 2001, nr 4, s.9.

Pszczela Wola w Ludwigsburgu, „Panorama Powiatu” 2008, nr 9-10, s.8.

Pszczela Wola weszła do Unii 30 lat temu [rozmowa z Mieczysławem Janikiem] „Pszczelarz Polski” 2004, nr 2, s.21.

Pszczela Wola zaprasza: jak zostać pszczelarzem, „Pszczelarz Polski” 2001, nr 7, s.2.

Różycka Wanda, *Relikwie świętego Ambrożego*, „Pszczelarstwo” 2014, nr 12, s.5.

Różycka Wanda, *XXVIII Ogólnopolskie Dni Pszczelarza*, „Pszczelarstwo” 2010, nr 11, s.9-10.

Rychłowski Stanisław, *Pszczela Wola*, „Paseka Pomorska” 1946 nr 10, s.229-232.

Sękowski Stefan, *Jak w ulu*, „Gość Niedzielny” 2014,nr 36, s.70-72.

Sierociuk Elżbieta, *Stypendyści starosty-najlepsi w nauce i sporcie*, „Panorama Powiatu” 2011, nr 3-4, s.13- 14.

Skiba Agnieszka, Toruń Ewa, *Raj dla Łasuchów z Pszczelej Woli*, „Kompres” 2006, nr 5, s.3.

Słodka chwilka w wielkim formacie miodem i mlekiem płynąca, „Kompres” 2016, nr 2, s.9.

Smaki Lubelszczyzny, „Kompres” 2008, nr 1, s.5

Spacer wśród uli i lip, „Panorama Powiatu” 2011,nr 1-2, s.18.

Spozowska – Kaźmirska Agnieszka, Prus Jarosław, *Spływ Doliną Bystrzycy*, „Kompres” 2019, nr 3, s.19.

Stępień Bożena, *IX Lubelska Konferencja Pszczelarzy*, „Kompres” 2018, nr 1, s.5.

Sulisz Waldemar, *Łasuchy z Pszczelej Woli* , „Dziennik Wschodni” 2006, nr 117, s.3.

Sulisz Waldemar, *Po prostu miodzio*, „Dziennik Wschodni” 6.X.2007, s.12.

Sulisz Waldemar, *Żeberka w koronie*, „Dziennik Wschodni” 29.VIII.2008, s.11.

Strachalska J., *Piękny dzień Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1961, nr 8, s.3-4.

Stypendia Starosty Lubelskiego, „Panorama Powiatu” 2002, nr 5-6, s.9

Stypendia Starosty Lubelskiego, „Panorama Powiatu” 2003, nr 11-12, s.13.

Szabat Monika, *Jak powstaje świeca z wosku ?*, „Kompres” 2006, nr 10, s. 4.

Szabat Monika, *Jaki bal, taki egzamin...* „Kompres” 2012, nr 1, s. 12.

Szabat Monika, *Karnawał w Pszczelej Woli trwa...*, „Kompres” 2007, nr 10, s. 4.

Szabat Monika, *Międzynarodowe Targi Pszczelarskie "Api –Expo" 2003*, Panorama Powiatu” 2003, nr 9-10, s.11.

Szabat Monika, *Mistrzowie Dziadów w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2007, nr 1, s.5.

Szabat Monika, *Poloneza czas zacząć...*, „Kompres” 2013, nr 1, s.12.

Szabat Monika, *Pszczelowolscy maturzyści*, „Kompres” 2006, nr 2, s. 10

Szabat Monika, *Rozmowa z panią Bożeną Stępień*, „Kompres” 2006, nr 8, s. 12.

Szabat Monika, *Sukcesy pszczelowolskich sportowców*, „Kompres” 2013, nr 2, s. 14.

Szabat Monika, *XXI Ogólnopolskie Dni Pszczelarza .III Europejskie Spotkania Pszczelarzy w Pszczelej Woli*, „ Panorama Powiatu” 2003, nr 9-10, s.10-11.

Szabat Monika, *Wirtualna Pszczela Wola*, „Kompres” 2020, nr 2, s. 14.

Szansa dla Pszczelej Woli, „Pszczelarz Polski 2001, nr 8, s. 5

Szcześniak Anna, *Dożynki Prezydenckie w Spale*, „Kompres” 2013, nr 4, s.13

Szcześniak Anna, Walasek Ewa, *Europejskie staże uczniów z Pszczelej Woli* , „Kompres” 2019, nr 3, s.22

Szcześniak Anna, *Kolejna grupa z Pszczelej Woli wyjeżdża na staż w ramach Projektu Erasmus+* „Kompres” 2019, nr 1, s.14.

Szcześniak Anna, *Kolejny sukces uczniów Technikum Żywności i Gospodarstwa Domowego*, „Kompres” 2012, nr 1, s.11

Szeterlak – Pryma Joanna, *Młodzi dziennikarze w redakcji Angory*, „Panorama Powiatu” 2011, nr 5-6, s.11.

Szeterlak – Pryma Joanna, *Nagrody Generalnego Komisarza Spisowego dla uczniów ZSR CKP w Pszczelej Woli*, *Kompres*, 2010, nr 8, s.9.

Szeterlak – Pryma Joanna, *Poloneza czas zacząć...*, „Kompres” 2018, nr 1, s.12.

Szeterlak – Pryma Joanna, *Pszczela Wola w Polskim Radiu Lublin*, *Kompres*, 2010, nr 8, s.9.

Szeterlak – Pryma Joanna, *Targi Edukacyjne*, „Panorama Powiatu” 2006, nr 4, s.15.

Szeterlak – Pryma Joanna, *Z życia szkoły w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2011, nr 3, s.11.

Szkolne rozmowy, „Pszczelarz Polski 2004, nr 2, s. 18-19.

Szkoły zachęcają, „Panorama Powiatu” 2011, nr 3-4, s.11.

Szcześniak Anna, *Dzień Otwarty w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2017, nr 2, s.13.

Szcześniak Anna, Pastucha Regina, Wachowska Ewa, Walasek Ewa, *Konferencja podsumowująca „Europejskie staże” w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2019, nr 3, s.21.

Szcześniak Anna, Walasek Ewa, *Europejskie staże uczniów z Pszczelej Woli*, „Kompres” 2019, nr 3, s.22.

Szcześniak Anna, *Podsumowanie zagranicznych staży w ramach projektu ERASMUS+ w Pszczelej Woli* , „Kompres” 2017, nr 3, s.12.

Szcześniak Anna, *Pszczela Wola na dożynkach Prezydenckich w Spale*, „Kompres” 2017, nr 4, s.16.

Świętowanie z nauką połączone, „Pszczelarz Polski 2002, nr 5, s. 2-3

Takie spotkania są potrzebne, „Pszczelarz Polski 2001, nr 4, s.5-6.

Technikum Pszczelarskie im .Zofii i Tadeusza Wawrynów w Pszczelej Woli, „Pasięka” 2003, nr 2, nr 2, 15.

Tkaczyk Sylwester, *Galopem do matury!* „Kompres” 2021, nr 1, s.29.

Trzybiński Sławomir, *Refleksje absolwenta* „Pszczelarz Polski” 2010, nr 11, s.12.

Trzybiński Sławomir, *Wspomnienie naszych patronów*, „Pszczelarz Polski” 2007, nr 5, s.24-25.

Tomczyk Ewa, Pastucha Regina, *We Włoszech powitała nas wiosna*, „Kompres” 2017, nr 2, s.13.

Toruń Ewa, *Łasuch w miodowej glazurze* „Panorama Pawiatu” 2011, nr 5-6, s.22.

Toruń Ewa, *Smaki Lubelszczyzny*, „Kompres” 2011, nr 7, s.10.

Toruń Ewa, Wertel Katarzyna, *Studniówka w Pszczelej Woli*, *Kompres*” 2019, nr 1, s.14.

Toruń Ewa, *Wielkie gotowanie w Technikum Żywności w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2011,

nr 7, s.12.

Urban –Mendyk Małgorzata, Szcześniak Anna, *Najlepszy smak Lubelszczyzny z Pszczelej Woli*, „Kompres” 2017, nr 4, s.16.

W kuchni królowała babcia, „Kurier Lubelski” 07.06.2013, s.12.

W poniedziałek 2.09.2002 r. pożegnaliśmy Pana Profesora Leona Karłowicza ..., „Pszczelarstwo” 2002, nr 12, s.11.

W Pszczelej Woli to dopiero gotują, „Panorama Powiatu” 2011, nr 10-11, s.21.

Wachowska Ewa, *Konkurs wielkanocny rozstrzygnięty*, „Kompres” 2006, nr 4, s.5

Wachowska Ewa, *Lato z TVP3 Lublin w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2020, nr 3, s.17

Wachowska Ewa, *XIV Wojewódzki Turniej Wiedzy O Janie Pawle II Gaude Mater Polonia*, „Kompres” 2019, nr 20, s.5

Walasek Artur, *Czy w Pszczelej Woli będzie gimnazjum ?*, „Panorama Powiatu” 2001, nr 2, s.14

Walasek Ewa, Pastucha Regina, *Porażka, a może sukces w Pszczelej Woli czyli Gimnazjum Powiatowe*, „Panorama Powiatu” 2002, nr 3-4, s.15.

Walasek Ewa, *Pszczela Wola to „Szkoła dla Ciebie”*, „Kompres” 2007, nr 8, s.9.

Warto wiedzieć więcej . Stypendia Starosty przyznane, „Panorama Powiatu” 2008, nr 3-5, s.9.

Wasińska H, *Nowy duch w starym dworze*, „Pasieka” 1946, nr 6, s.124-127.

Wawryn Tadeusz, *20 lat działalności Technikum Pszczelarskiego w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1965, nr 9, s.1-3.

Wawryn Tadeusz, *Nie ma Go, a żyje wśród nas*, „Pszczelarstwo” 1980, nr 6, s.5.

Wawryn Tadeusz, *Osiągnięty cel*, „Pasieka” 1946, nr 1-2, s.27-29.

Wawryn Tadeusz, *15- lecie PTP w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1960, nr 8, s. 234 - 235.

Wawryn Tadeusz, *Zagadnienia kadr pszczelarskich w założeniach planu 5- letniego*, „Pszczelarstwo” 1956, nr 1, s.13-16.

Wawryn Tadeusz, *Problemy szkolnictwa pszczelarskiego*, „Pszczelarstwo” 1957, nr 4, s.100.

Wieleba Agnieszka, *Nauka z myślą o przyszłości*, „Panorama Powiatu” 2011, nr 9-10, s.12-13.

Wilkus Maria, *Szlakiem Rohlandów*, „Kurier Lubelski” 15.III.2008.

Wiorko Ewa, *Certyfikat ISO dla Pszczelej Woli*, „Kompres” 2006, nr 8, s.12.

Wiorko Ewa, *Czekamy na Was we wrześniu*, „Kompres” 2013, nr 1, s.13.

Wiorko Ewa, *Dzień Otwartych Drzwi w Pszczelej Woli*, „Panorama Powiatu” 2010, nr 1-3, s.14-15.

Wiorko Ewa, *Dzień Otwartych Drzwi w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2019, nr 2, s.17.

Wiorko Ewa, *Festiwal Pierogów Polskich i Bałkańskich w Lublinie*, „Kompres” 2013, nr 4, s.13

Wiorko Ewa, *Majówka rodzinna w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2008, nr 7- 8, s.8.

Wiorko Ewa, *Sto lat Niepodległej!*, „Kompres” 2018, nr 5, s.21.

Wiorko Ewa, *Studniówka w ZSR CKP w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2012, nr 1, s.12.

Wiorko Ewa, *Święto amatorów miodu*, „Panorama Powiatu” 2011, nr 5-6, s.22

Wiorko Ewa, *Tymczasem w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2011, nr 6, s.14.

Wiorko Ewa, *Zapraszamy do Pszczelej Woli*, „Kompres” 2010, nr 2, s.10-11.

Wiorko Ewa, *Zaproszenie do Pszczelej Woli*, „Pszczelarz Polski” 2010, nr 3, s.24-25.

Wojciech Flis [wspomnienie] , „Pszczelarstwo” 2000, nr 10, s.2.

Wojtacki Mieczysław, *Gdy jubilatem jest szkoła i dyrektor*, „Pszczelarstwo” 1974, nr 9, s.5-7.

Wojtacki Mieczysław, *Józef Szymankiewicz w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1997, nr 5, s. 12-13.

Wojtacki Mieczysław, *Migawki ze zjazdu absolwentów*, „Pszczelarstwo” 1991, nr 1, s.2.

Wojtacki Mieczysław, *Na 25-lecie Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1970, nr 9, s.9-10.

Wojtacki Mieczysław, *Na praktyce pszczelarskiej w Austrii*, „Pszczelarstwo” 1976, nr 12, s.15-17.

Wojtacki Mieczysław, *Pan Karłowicz*, „Pszczelarstwo” 1994, nr 2, s.12-13.

Wojtacki Mieczysław, *Plener inspirowany miodem*, „Pszczelarstwo” 2000 nr 7, s. 14-15.

Wojtacki Mieczysław, *Pochwała puszczańskiego miodobrania czyli o łążbieniu słów kilka*, „Pszczelnictwo” 1986, nr 7-8, s.26-28.

Wojtacki Mieczysław, *Pszczelarze z wędrownego szlaku*, „Pszczelarstwo” 1972, nr 7, s.12.

Wojtacki Mieczysław, *Rozmowa o szkole*, „Pszczelarstwo” 1988, nr 2, s.21-22.

Wojtacki Mieczysław, *Śladami technik bartniczych*, „Pszczelarstwo” 1991, nr 2, s.2.

Wojtacki Mieczysław, *Śladami Miodobrania w Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1973, nr 9, s.20-21.

Wojtacki Mieczysław, *W „lecznicy” uli i kłód*, „Pszczelarstwo” 1997 nr 8, s. 14-15.

Wojtacki Mieczysław, *W oczach młodego pszczelarza*, „Pasieka” nr3/4, s.83-85.

Wojtacki Mieczysław, *Wszystko ma swoją historię (migawki fotograficzne ze skansenu)*, „Pszczelarstwo” 1989, nr 8-9, s.24-25.

Wolny Tomasz, *Świat pszczelarski na Lubelszczyźnie*, „Panorama Powiatu” 2012 nr 9-10, s.16.

Wróbel Elżbieta, Szczesniak Anna, *XVIII edycja Konkursu Łasucha w Pszczelej Woli*, „Kompres” 2017, nr 3, s.13.

V Strzelecki Bieg Terenowy im. Gen. Franciszka Rohlanda Pszczela Wola 2019, „Kompres” 2019, nr 3, s.20.

X Zjazd Absolwentów Technikum Pszczelarskiego, „Pszczelarstwo” 2000 nr 10, s. 2.

Zaklinacze koni w Pszczelej Woli, „Panorama Powiatu” 2008, nr 4-6, s.12-13.

Zaleski Franciszek, *Absolwenci Pszczelej Woli*, „Pszczelarstwo” 1965, nr 9, s.4-5.

Zaleski Franciszek, *W Pszczelej Woli otwarto skansen*, „Pszczelarstwo” 1973 nr 9, s.12.

Zapraszamy do Pszczelej Woli. Rozmowa z dyrektorem Technikum Pszczelarskiego w Pszczelej Woli mgr inż. Miłosławem Worobikiem, „Pszczelarz Polski” 2010, nr 5, s.16-17

Zawiadomienie o I Zjeździe Absolwentów, „Pszczelarstwo” 1955, nr 7, s.6.

Zawody Międzyszkolnej Ligi Jeździeckiej Pszczela Wola 2007, „Kompres” 2007, nr 4, s.9.

Ziętek Monika, *Liceum, technikum czy „zawodówka”*, „Panorama Powiatu” 2012, nr 3-4 s.10-11.

Zima w Pszczelej Woli już nie straszna, „Panorama Powiatu” 2008, nr 9-10, s.6.

Złot pszczelarski na Lubelszczyźnie, „Panorama Powiatu” 2012, nr 1-2, s.16.

ZSR CKP w Pszczelej Woli. *Oferta edukacyjna na rok szkolny 2009/2010*, „Dziennik Wschodni” 07.V.2010, s.18.